
لي�گ قهرمانان امش�ب ب�ا برگ�زاري دو ب�ازي از دور برگش�ت 
يك چهارم نهايي پيگيري مي ش�ود ت�ا چهره دو تي�م راه يافته به 
نيمه نهايي مشخص شود. در بازي هاي امش�ب بارسا در نيوكمپ 
ميزبان پاريسن ژرمن است و بايرن مونيخ برابر پورتو قرار مي گيرد. 

  بارسا- پي اس جي
خيال هواداران بارسا با نتيجه اي كه در دور رفت گرفته اند تقريبا براي 
صعود راحت است، شاگردان انريكه چهارشنبه شب گذشته در پاريس 
توانستند س��ه بر يك پي اس جي را شكست دهند تا در بازي برگشت 
كه امشب در نيوكمپ برگزار مي شود كار سختي براي رسيدن به نيمه 
نهايي ليگ قهرمانان نداشته باشند. س��وارس كه در 12 بازي گذشته 
بارسا 12 گل به ثمر رسانده اس��ت در بازي رفت ستاره تيمش بود و با 
دو گلي كه وارد دروازه پاريسي ها كرد سبب شد تا انريكه و شاگردانش 
راه زيادي تا قرار گرفتن در بين چهار تيم پاياني ليگ قهرمانان نداشته 
باشند. همچنين پيروزي دو بر صفر بارسا برابر حريف سرسختي مانند 
والنس��يا كه جايگاه كاتالان ها را در صدر جدول لاليگا تثبيت كرد، به 
مردان لوئيس انريكه روحيه مضاعفي داده است و آنها در بازي امشب در 

بهترين وضعيت آماده پذيرايي از تيم بلان هستند. 
در سوي ديگر پاري سن ژرمن كار سختي براي جبران نتيجه بازي رفت 
و صعود به نيمه نهايي دارد. بهترين خبر براي پاريسي ها بازگشت زلاتان 
ابراهيموويچ به تركيب پي اس جي است، ستاره اي كه در بازي رفت غايب 
بود و جاي خالي اش به شدت در خط حمله تيم بلان احساس شد. حالا با 
بازگشت ايبرا پاريسي ها اميدوارنه تر به بازي امشب نگاه مي كنند، البته پي 
اس جي اين هفته در خانه نيس 3 بر يك به پيروزي رسيد تا شانس خود 
را براي كسب سومين قهرماني متوالي اش در لوشامپيونه افزايش دهد و به 
اين ترتيب با روحيه بالايي به بارسلونا رفته اند تا با يك معجزه در نيوكمپ 
به نيمه نهايي صعود كنند. البته معجزه اي كه پاريسي ها به رخ دادن آن 
اميد دارند، در طول تاريخ رقابت هاي ليگ قهرمانان اروپا و پيش از آن جام 
باشگاه ها، تنها و تنها يك بار درباره آژاكس آمستردام در دوران بازيگري 
يوهان كرايف در فصل -69 1968 رخ داد كه در آن نماينده هلند باخت 
سه بر يك خانگي دور رفت خود را برابر بنفيكاي پرتغال با كسب پيروزي 3 

بر صفر در ليسبون جبران كرد و به مرحله نيمه نهايي راه يافت. 
  بايرن مونيخ – پورتو

باواريايي ها در حالي كه هنوز در شوك بازي رفت هستند بايد امشب در 
آليانس آره نا مقابل پورتو صف آرايي كنند. بايرن مونيخ در شرايطي در 
بازي برگشت امشب به ميدان مي رود كه اين تيم در بازي رفت در يك 
بازي عجيب با نتيجه 3 بر يك مغلوب پورتو شد، آن هم در مسابقه اي 
كه اشتباهات فردي كار دست تيم گوارديولا داد تا آلماني ها امشب كار 
سختي براي جبران آن نتيجه و صعود به نيمه نهايي داشته باشند. تيم 
گوارديولا كه براي سومين سال پياپي فاصله زيادي تا تكرار قهرماني 
در بوندس ليگا ندارد بايد در بازي امشب با پورتو حداقل دو گل بزند و 
گلي دريافت نكند تا يكي از تيم هاي صعود كننده به نيمه نهايي باشد. 
البته سرمربي اسپانيايي بايرن با لشكري از بازيكنان مصدوم و غايب به 
ديدار پورتو مي رود تا كار تيمش سخت تر هم بشود. آرين روين، فرانك 
ريبري و خاوي مارتينس غايبان سرشناس بايرن در اين بازي هستند 
كه نمي توانند در تركيب باواريايي ها به ميدان بروند و عصاي دست پپ 

براي رسيدن به نيمه نهايي باشند. 
در طرف مقابل پورتو كه تيم شگفتي ساز اين فصل ليگ قهرمانان است 
با توجه به پيروزي در بازي رفت با اطمينان بيش��تري به ديدار بايرن 
مي رود. اين تيم پرتغالي به دنبال اولين صعود خود به نيمه نهايي ليگ 
قهرمانان از سال 2004 است. در آن سال پورتو با مورينيو قهرمان اروپا 
ش��د. آخرين حضور پورتو در مرحله چهارم نهايي ليگ قهرمانان اروپا 
به سال 2008 برمي گردد؛ جايي كه آنها مغلوب منچستريونايتد شده 
و از اين رقابت ها كنار رفتند. پورتو تيم بدون شكس��ت اين فصل ليگ 
قهرمانان اروپا بوده و هنوز تيمي موفق نش��ده است آنها را با شكست 
روبه رو كند. پورتو از پنج ديدار خارج از خانه خود در اين فصل نيز به سه 

برد و دو تساوي رسيده است.

سياسي مديرعامل پرس��پوليس است. حداقل 
تا زماني كه اس��تعفاي او توسط مجمع پذيرفته 
شود. و اين بدترين اتفاق براي پرسپوليس، يكي از 
محبوب ترين تيم هاي ايران و آسيا مي تواند باشد. 
اينكه نام ش��خصي مته��م در كارنامه مديريتي 
اين باش��گاه پرسپوليس ثبت ش��ود. اتفاقي كه 
مي توانس��ت رخ نده��د، بايد هم��ان زمان كه 
سياسي راهي اوين شد، وزارت نشيناني كه او را به 
پرسپوليس آورده بودند، بركنارش مي كردند. اما 
آنهايي كه براي پرسپوليس تصميم مي گرفتند و 
مدام در كادر مديريتي اين باش��گاه دس��ت به 
تغييرات مي زدند، به اين مسئله كمترين اهميتي 
ندادند كه شخصي بعد از 128 روز حضور در اوين، 
خود را همچنان مديرعامل پرسپوليس بداند و 
منتظر تصميم مجمع در خصوص اس��تعفايش 
نشس��ته باش��د، مجمعي كه البته نمي توان به 
تصميم گيري درست آن خيلي هم اميدوار بود، 

چون در طول اين فصل تصميماتش يكي پس از 
ديگري اشتباه از آب در آمده است.

روز اول خود سياسي هم هنوز از اين مسئله كه 
آيا همچنان مديرعامل پرس��پوليس است يا نه 
مطمئن نب��ود. اما وقتي س��كوت وزارت ورزش 
و خادم را در اي��ن خصوص ديد، دور برداش��ت 
و حتي ب��ا اعضاي هيئ��ت مديره ب��ه گفت وگو 
نشست و جلسه هم گذاش��ت. البته او قبل از آن 
با وزارت ورزشي ها هم صحبت هايي كرده بود و 
تصميمات بعدي او مبني بر برگزاري جلس��ه با 
هيئت مديره اي كه دو نفر آن استعفا داده بودند 
نيز بي ارتباط با صحبت هايي كه با خادم و وزارت 
ورزشي ها داشت نبود. هر چند او مدعي است كه 
تماسش با وزارت ورزشي ها چيزي بيش از يك 
احوالپرسي ساده نبوده اما به نظر نمي رسد وقتي 
همه در جست وجوي واقعيت اين مسئله بودند 
كه آيا سياس��ي هنوز مديرعامل اس��ت يا نه و او 

خود نيز تأكيد كرده بود كه بايد در اين خصوص 
از مسئولان وزارت ورزش كس��ب تكليف كند، 
تماس��ش با آنها به يك احوالپرس��ي ساده ختم 

شده باشد.
هر چند حضور 128 روزه سياسي در اوين كافي 
اس��ت تا حضور مجدد او در پرسپوليس منتفي 
باشد اما به نظر مي رسد وزارت به خوبي توانسته 
از اين مهره به سود خود اس��تفاده كند، چراكه 
از يك س��و با اس��تفاده از حضور چند روزه او در 
پرسپوليس هدايتي را عقب رانده و از سوي ديگر 
نسخه نژادفلاح را هم پيچيده است. مهره اي كه 
گزينه وزارت بود اما در ادامه راه گويا مشكلاتي 
حاصل شده كه حالا وزارت براي كنار زدن او از 
حضور سياسي استفاده مي كند آن هم در حالي 
كه حتي طاهري هم يكي از گزينه هاي بازگشت 
به پرسپوليس اس��ت تا همانند زمان بازداشت 
سياسي، مهر مديرعامل را در دست داشته باشد. 

اوضاع پرسپوليس اگر چه بسيار بغرنج است اما 
اينگونه به نظر مي رسد كه آزادي سياسي كه هنوز 
هم در خصوص دليل بازداشت شدن او حرف و 
حديث هاي زيادي مطرح مي شود توانسته شرايط 
را به س��ود وزارت ورزش تمام كند. در حالي كه 
يدك كشيدن عنوان مديرعاملي سياسي براي 
پرسپوليس نقطه اي مبهم اس��ت كه اين تيم تا 
كنون با مس��ئله اي مش��ابه آن هم مواجه نشده 
است. حالا ديگر خيلي تفاوت نمي كند كه مجمع 
امروز يا فردا با استعفاي سياسي موافقت كند يا 
چند روزي بيشتر او را نگه دارد تا آقايان به اهداف 
و برنامه هاي خود برس��ند. مهم اين است كه در 
پرونده پرسپوليس نام كسي به عنوان مديرعامل 
ثبت شده كه سابقه بازداشت دارد. آن هم به دليل 
مسائلي كه سياسي از اعتراف به آن ابايي ندارد، 
به طوري كه صراحتا مي گويد بازداشت شدنش 
بي دليل با سفرش به مادريد نيست. ضمن اينكه 
شكايت اسپانسر، رويانيان و چند شكايت ديگر 
نيز دليلي بر اين مسئله بوده است. هر چند كه در 
اين بين حرف هايي از پرونده هاي او در شهرداري 
هم زده ش��ده كه او برابر آن س��كوت مي كند و 
توضيحي نمي دهد. اما همين كه او براي آزادي 
وثيقه اي 10 ميلياردي مي گذارد كافي اس��ت تا 
ثابت شود دليل بازداش��ت او مسئله اي كوچك، 
آن طور كه خودش مي گويد نيس��ت. سياس��ي 
البته دليل گذاشتن اين وثيقه را شكايت اسپانسر 
مي داند اما اين سؤال مطرح مي شود كه اگر آزادي 
به دليل شكايت اسپانسر وثيقه اي 30 ميلياردي 
مي خواهد، رهايي از مسئله امنيتي سفر به مادريد 

چه وثيقه اي مي خواهد؟
مديرعامل پرس��پوليس از ش��رايطي كه وزارت 
برايش فراهم كرده ب��ه خوبي بهره برده و مدعي 
است تصميمي براي خريد پرس��پوليس ندارد، 
حداقل نه تا زماني كه اين باش��گاه سهام نشده 
است. يعني در واقع او خود نمي خواهد نه اينكه 
نمي تواند. اين شرايط تاسف بار را وزارت ورزش با 
سكوتش برابر اين مدير بازداشتي رقم زده است. 
مديري كه خوب مي داند با پرون��ده اي كه دارد 
جايي در پرس��پوليس ندارد اما با قيافه اي حق 
به جانب از تحويل اس��تعفايش به هيئت مديره 
و انتظارش براي پاس��خ مجمع به اين اس��تعفا 
مي گويد؛ مسئله اي به هيچ عنوان زيبنده تيمي 

چون پرسپوليس نيست.
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 امشب از 2 تيم صعود كننده به نيمه نهايي ليگ قهرمانان 
رونمايي مي شود

 خيال راحت بارسا
 كابوس حذف بالاي سر بايرن

پيراهن استقلال بر تن خيلي ها گشاد است 
وضعيت اين روزهاي اس��تقلال بيش��تر از 
آنكه به اتفاقات جانبي و حاشيه اي باشگاه 
برگردد، به سياست هاي كادرفني در جذب 
بازيكنان بر مي گردد. متأسفانه در دو سال 
اخير بازيكناني در حد  نام استقلال جذب 
نش��ده اند و همين موضوع س��بب شده تا 
استقلال به جايگاه امروز برسد. بازيكناني 
كه در اين چند وقت پيراهن اس��تقلال را 
به تن كرده اند بازيكنان بزرگي نبوده اند و 
نتوانسته اند مانند بازيكنان قديمي براي تيم 
بزرگي مانند استقلال بزرگي كنند. متأسفانه حضور چنين بازيكناني كه 
نتوانسته اند شرايط تيم استقلال را درك كنند يكي از زمينه هاي اصلي 
نزول تيم است. به همين خاطر در صورتي كه كادرفني فعلي مي خواهد 
به كارش ادامه دهد بايد براي فصل آينده در جذب بازيكناني كه پيراهن 
استقلال بر تنشان گشاد است دست به يك تجديد نظر اساسي بزند و 

رويه اي را كه در سال هاي اخير داشته است كنار بگذارد. 
استقلال نبايد تبديل به تيمي شود كه بازيكنان جوان و كم تجربه به 
اين تيم بيايند و باشگاهي مانند استقلال بخواهد براي اينكه بازيكنان 
به بازيكنان بزرگي تبديل شوند هزينه بدهد. نمونه هاي زيادي در چند 
سال گذشته مي توان مثال زد كه بدون اينكه كلاس بازي در استقلال 
را داشته باشند پيراهن آبي را پوش��يده اند و همان طور كه پيش بيني 
مي شد نتوانسته اند مهره هاي تاثيرگذاري براي تيم باشند و همين روند 
زمينه نزول استقلال را در دو فصل اخير كليد زده است. به هر حال تيم 
بزرگي مانند اس��تقلال بازيكن بزرگي در حد نام اين تيم مي خواهد، 
بازيكني كه در زمين بازي با عملكردي كه نشان مي دهد بزرگي اش را 
ثابت كند، نه اينكه فقط به خاطر درخشش در تيم هاي قبلي اش براي 
خودش نامي دست و پا كرده باشد اما وقتي همين بازيكن به استقلال 
مي آيد نمي تواند خودش را با جو و شرايط تيمي مانند استقلال تطبيق 
دهد و بازي هاي ضعيفي را ارائه مي دهد. به همين دليل سياست باشگاه 
و كادر فني بايد حضور بازيكناني باشد كه به رغم جوان بودن بزرگي نه 
در نامشان بلكه در سطح فني شان و بازي اي كه مي كننده ديده شود. 
در كنار چنين بازيكناني قراردادن بازيكنان با تجربه مي تواند استقلال 

را دوباره به روزهاي خوبش برگرداند. 

شواليه ها در دلامادونينا!
اش��تباه نكنيد اين صحنه اي از فيلم هاي تاريخي و شواليه اي نيست. 
اين جا ورزشگاه جوزپه مه آتزاي ش��هر ميلان و دربي اين شهر موسوم 
به دلا مادونينا و اين هم پرچم هواداران اينترميلان است. اين ديدار كه 
در سال هاي گذش��ته يكي از پربيننده ترين دربي هاي فوتبال اروپا به 
حساب مي آمد در چند فصل اخير فاقد جذابيت لازم بوده ، هر چند كه 
اين جذابيت و حساسيت همچنان درسكوها ديده مي شود و تماشاگران 
با تعصب هر دو تيم خواستار بازي زيبا هستند. آث ميلان و اينترميلان 
شامگاه يك شنبه به مصاف هم رفتند كه تلاش آنها نتيجه اي نداشت و 

به تساوي صفر – صفر رسيدند. 
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قهرمانانمان را تأمين كنيم، نه فراموش
شور و شعف و خوش��حالي و س��روري كه پس از موفقيت و پيروزي يك 
ورزش��كار در بين علاقه مندان ورزش ايجاد مي ش��ود ب��ه هيچ عنوان 
قابل وصف نيس��ت، حالا تصور كنيد اين پيروزي در ميدان بزرگي چون 
المپيك يا رقابت هاي جهاني كسب شود و سبب شود كه پر چم پر افتخار 
كشور بالا تر از پر چم رقبا بالا برود و سرود ايران اسلامي هم طنين انداز شود 

كه در آن صورت شور و اشتياق ايجاد شده خارج از حد تصور مي شود. 
با تمام اين اوضاع و احوال س��ؤال اين اس��ت، اجر و مزد ورزشكاري كه 
اينگونه سبب غرور ملي مي شود چيست؟ آيا نبايد او را تأمين كرد، آيا نبايد 
شرايطي را فراهم كرد كه او براي ادامه فعاليت ورزشي و افتخار آفريني هاي 

بعدي در شرايط جسمي و روحي مناسب قرار داشته باشد؟ 
پاسخ سؤال هاي بالا كاملًا واضح و روشن است، تمامي كشور هاي دنيا 
براي قهرمانان و مدال آورانش��ان بهترين امكانات و ش��رايط را فراهم 
مي كنند و در عوض از آنها نتيجه مي خواهند. جاي تأس��ف اس��ت كه 
در كشور ما نه تنها اين مس��ئله ديده نمي ش��ود كه بد تر از آن ما طي 
سال هاي گذشته با پديده اي به نام مهاجرت ورزشكاران به كشور هاي 
ديگر مواجه بوده ايم.  پيش از اين نوش��تيم كه تور برخي از كشور هاي 
همس��ايه، به ويژه آذر بايجان براي صيد س��تار گان ورزش كشور پهن 
شده و با سو ء استفاده از شرايط مالي ورزش��كاران و قهرمانان ايران با 
دادن پيشنهاد هاي وسوسه كننده آنها را در تور خود مي اندازند. در اين 
بين هستند برخي كه از شرايط به هر علتي به ستوه آمده اند و ترجيح 
مي دهند با دادن پاسخ مثبت به اين پيشنهاد ها خود را به اصطلاح نجات 
دهند، اما ورزشكاراني هم پيدا مي شوند كه به هيچ عنوان حاضر به اين 

كار نيستند و عرق ملي شان مانع از رفتن مي شود. 
ديروز سعيد عبد ولي فرنگي كار شايسته كش��ور مان در پاسخ به تمام 
شايعات پيوستنش به تيم آذر بايجان گفت: خاك ايران را با هزار كشور 
درجه يك دنيا كه از نظر امكانات هم بهتر از ايران باشد عوض نمي كنم. 
شنيدن اين جمله از زبان يك قهرمان ملي  چندان جاي تعجب نيست اما 
وقتي با مشكلات ريز و درشت ورزشكاراني چون عبد ولي رو به رو شويم 
آن وقت مي توان متوجه شد كه جمله او در واكنش نسبت به شايعات 
چقدر ارزشمند اس��ت. در اين بين اما تمام اتفاقات باعث نمي شود كه 
چيزي از مسئوليت رؤسا و مسئولان ورزش كشور كم شود، به طور حتم 
رسيدگي به ورزشكاران و فراهم كردن شرايط زندگي و ورزش مناسب 
براي آنها باعث مي شود كه ديگر كشور ها حتي تصور نزديك شدن به 

قهرمانان ما را نكنند چه رسد به اينكه به آنها پيشنهاد بدهند. 
بايد به امثال عبد ولي آفرين گفت اما آيا صرف گفتن آفرين و تشكر مشكلات 
آنها را حل مي كند، آيا مي توان بدون اينكه برايشان گامي برداشتيم از آنها 
توقع افتخار آفريني دوباره و بيان چنين حرف هايي را در برابر وسوسه رقبا 
داشت، بي ترديد پاسخ منفي است و اين وظيفه دست اندر كاران ورزش 
قهرماني است كه بيش از اين اجازه شايعه سازي و سم پاشي عليه قهرمانان 
ايران را ندهند.  كشتي، تكواندو، كاراته و بسياري از رشته هاي ديگر امروز 
در شرف اين تهديد هستند و بعيد نيست كه اگر دير به خود بياييم روزي 
فرا رسد كه به راحتي قهرمانان و مدال آورانمان را از دست داده  باشيم آن 
هم فقط به خاطر اينكه فراموش كرديم تأمينشان كنيم و نگذاريم كمبود 
احساس كنند. آنها براي ايران از جان مايه مي گذارند و مسئولان ورزش 

بايد به بهترين شكل ممكن اين كار شان را پاسخ دهند.

بايد بازيكن با رنكينگ زير 100 جهان داشته باشيم 
كاظم مستحقي راد سرمربي تيم ملي تنيس روي ميز مردان ايران در 
مورد عملكرد ملي پوش��ان در رقابت هاي لوكزامبورگ گفت: افشين 
نوروزي در اين رقابت ها با كسب رتبه سيزدهم، بالاتر از حد خود ظاهر 
ش��د و با كس��ب 9 پيروزي و تنها دو باخت عملكرد موفقي داشت، اما 
پوريا عمراني در رقابت هاي لوكزامب��ورگ در جايگاه 53 قرار گرفت و 
عملكردش متوسط بود. انتظار من اين اس��ت كه تا پايان سال جاري 
رنكينگ نوشاد عالميان به زير 40 و افشين نوروزي و نيما عالميان به 
زير 100 برسد كه اگر اين اتفاق رخ دهد مي توانيم مدعي شويم كه سال 

خوبي را پشت سر گذاشته ايم. 
-------------------------------------------------------------

 يزداني: خداحافظي ام از كشتي شايعه است
پس از باخت يزداني در جام جهاني امريكا خبر خداحافظي او شايعه شد. 
ديروز يزداني دارنده مدال هاي طلا و برنز كش��تي آزاد قهرماني جهان 
گفت: خبر خداحافظي ام از دنياي قهرماني شايعه است و تا المپيك به 
كش��تي ادامه خواهم داد همه مي دانند كه براي مسابقات جام جهاني 

آمادگي لازم را نداشتم و چهار هفته تمرين نكردم. 
-------------------------------------------------------------

تيم ملي تكواندو آلمان به تهران آمد
تيم ملي تكواندو آلمان براي حضور در رقابت هاي قهرماني جهان يك 
اردوي مشترك با ملي پوشان كش��ورمان در تهران برگزار مي كند. در 
فاصله 22 روز تا آغاز مسابقات قهرماني جهان در روسيه باقي تيم ملي 
تكواندو آلمان با پنج هوگوپوش اصلي خود در رقابت هاي جهاني، براي 

برپايي اردو به ايران آمد.
-------------------------------------------------------------

سوريان: هدفم بزرگ تر از جام پتروف است 
چند روز پيش كادر فني نام سوريان را در بين كشتي گيران جام پتروف 
اعلام كرد. س��وريان دارنده هفت مدال طلاي كشتي فرنگي جهان و 
المپيك در خصوص آخرين ش��رايط آمادگي خود گفت: سه ماه است 
اردو و تمريناتم را شروع كرده ام. سال قبل پس از يك سال استراحت 
كه پس از المپيك داشتيم كارمان را از مسابقات زومباتلي مجارستان 
شروع كرديم. در آن مسابقات مدال هاي خوبي را كسب كرديم. امسال 
شروع كارم از چند روز آينده از مسابقات نيكلا پتروف بلغارستان است. 
البته هدف من بزرگ تر از جام نيكلا پتروف است و تنها براي رسيدن به 

هدف اصلي ام راهي چنين تورنمنتي مي شوم. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

سعيد احمديان

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري
  گزارش

متهمي كه همچنان مديرعامل است!
هواداران پرسپوليس در انتظار بررسي استعفاي سياسي هستند

ايران خودرو سرخابي ها را نمي خرد 
چن��د روز ديگ��ر مرحله س��وم مزايده 
سرخابي ها در حالي برگزار مي شود كه 
گفته مي شود گروه صنعتي ايران خودرو 
خواهان خريد تيم اس��تقلال اس��ت اما 
ديروز علي مصري��ان، مدير ارتباطات و 
امور بين الملل گروه صنعتي ايران خودرو 
درباره احتمال خريد اس��تقلال را رد كرد: »رسما اعلام مي كنم 
كه اين شركت هيچ گونه تصميمي براي خريد باشگاه استقلال 
يا پرسپوليس ندارد. اين شركت از دهه  40 با راه اندازي موسسه 
ورزشي پيكان در رشته هاي ورزشي فعاليت حرفه اي و قهرماني 
داش��ته، از اين رو ب��ا اين هم��ه فعاليت ورزش��ي مجالي ديگر 
ب��راي ورود به اين عرصه از س��وي گروه صنعت��ي ايران خودرو 

نيست.«  قابل تعريف 

پرسپوليس من حق دفاع كردن ندارد
با آمدن برانكو هواداران اين تيم كه تصور 
مي كردند روزهاي خوشي در انتظار آنهاست 
با باختي كه مقابل سپاهان متحمل شدند 
درش��وك عجيبي قرار گرفتند. به اعتقاد 
بسياري از كارشناسان تيم برانكو همچنان 
با ترس بازي مي كند و فقط دفاع مي كند. 
برانكو سرمربي سرخ ها با ابراز رضايت از شرايط تيمش مي گويد: »از 
شرايط پرسپوليس خيلي راضي هستم. من مدت بسيار كوتاهي است 
كه اينجا هستم و به مرور همه چيز حل مي شود.  در بازي با سپاهان 
ما روي اشتباهات فردي گل خورديم و سزاوار شكست در آن مسابقه 
نبوديم. پرسپوليس من هميشه به دنبال سه امتياز است. اين فلسفه 
ماست و هميشه به دنبال پيروزي هستم. تيم من حق دفاع كردن 

ندارد و حق نقشه كشي براي دفاع مطلق هم ندارد.« 

اولتيماتوم به قلعه نويي براي كسب سهميه
نتايج بد اس��تقلال، به خصوص در چهار 
بازي گذش��ته كه تنها دو امتياز را در بر 
داش��ته باعث ش��ده تا تقريبا اس��تقلال 
شانسي براي قهرماني نداشته باشد وتنها 
اگر ش��انس بياورد بتواند سهميه آسيا را 
به دس��ت آورد. همين موضوع كافي بود 
تا ش��ايعه كنار گذاشتن س��رمربي آبي ها دهان به دهان بچرخد. 
افشارزاده درباره اينكه آيا اولتيماتومي براي قلعه نويي تعيين شده 
مي گويد: » قرار شده است كه چنانچه نسبت به كسب سهميه موفق 
نباشند،  تصميم ويژه اي اتخاذ شود. توقع ما اين است كه حداقل 
سهميه را كسب كنيم. البته از او انتظار داريم كه قهرمان ليگ شويم 
ضمن اينكه بر خلاف شايعات در حال حاضر هيچ صحبتي با هيچ 

مربي براي هدايت استقلال در فصل بعد انجام نداده ام.«

پاويسويك سرمربي جديد تيم ملي بسكتبال
لوكا پاويسويك  با تأييد وزارت ورزش 
به عنوان سرمربي تيم ملي بسكتبال 
انتخ��اب مي ش��ود. گفته مي ش��ود 
فدراسيون بسكتبال با پاويسويك از 
مونته نگرو وارد مذاكره جدي شده و به 
توافق هايي نيز رسيده است. همچنين 
كميته مربيان خارجي وزارت ورزش 
صلاحيت اين  مربي اروپايي براي حضور در بسكتبال ايران را تأييد 
كرده است. پاويسويك سابقه هدايت تيم ملي مونته نگرو را دارد كه 

در سال 2013 به مقام هفدهم اروپا رسيده است. 

اردوي مشترك كشتي گيران ايراني و امريكايي 
نشس��ت مش����ترك رؤس����اي 
فدراس��يون هاي كش��تي ايران و 
امريكا نتايج خوبي داش��ته است. 
بر اين اساس مقرر شد فدراسيون 
كش��تي امريكا به منظور برگزاري 
اردوي مشترك و نيز شركت در جام 
يادگار امام )ره( تيم نوجوانان خود 
را پيش از رقابت هاي مذكور به ايران اعزام كند. برگزاري اردوهاي 
مشترك در كشتي آليش ميان كش��تي گيران ايران و امريكا از 

ديگر موارد مطرح شده در اين نشست بود. 

زمان را از دست ندهيم
س��ولماز عباس��ي، ملي پوش تيم 
روئينگ بانوان نگران از دست دادن 
زمان براي كسب سهميه المپيك 
اس��ت: »اگر قرار اس��ت توجهي به 
قايقرانان صورت بگيرد بايد همين 
الان انجام شود. ما تا الان هم زمان را 
براي المپيك از دست داده ايم و بايد 
از فرصت طلايي باقي مانده اس��تفاده كنيم. براي كسب سهميه 
بايد تمريناتمان را به بهترين ش��كل انجام بدهي��م تا از رقيبان 

آسيايي خودمان عقب نيفتيم. «

فريدون حسن

علي جباري 

پيشكسوت استقلال

نشست خبري فدراس��يون هندبال ديروز با اس��تقبال گسترده 
اصحاب رسانه برگزار و رئيس اين فدراسيون باسخگوي خبرنگاران 
شد.   ابوالحسن مهدوي در ابتدا به همدلي ايجاد شده در هندبال 
اشاره كرد: »متأس��فانه در گذش��ته هندبال متحد نبود. اما حالا 
مي توانيم همدلي و هم زباني كه مقام معظم رهبري برآن تأكيد 
دارند را در هندبال ببينيم. تلاش مي كنيم بي قانوني هاي گذشته 
ديگر تكرار نشود و تنها در مسير قانون گام برداريم.« رفتن ماجك 

و انتخاب سرمربي جديد تيم ملي مهم ترين بحث مطرح شده در 
اين جلسه بود: »ماجك ماهي 40 ميليون تومان مي گرفت اما در 
خانه اش استراحت مي كرد. ضمن اينكه خودش هم استعفا داده 
بود. كميته فني به اين نتيجه رسيد كه ديگر پول الكي به او ندهيم. 
رزومه تعداد زيادي از مربيان خارجي را بررسي كرديم. اميدوارم 
تا هفته آينده سرمربي جديد را معرفي كنيم. ضمن اينكه يكي از 

باشگاه ها هزينه استخدام مربي خارجي را تقبل مي كند.«

همدلي و همزباني 
واقعي را ببينيد

 تأكيد مهدوي
بر اتحاد خانواده هندبال:

تراكتورسازي و فولاد خوزستان براي بقا در ليگ قهرمانان امروز به مصاف حريفان خود مي روند. دور پنجم مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا با برگزاري چهار ديدار آغاز مي شود 
كه طي آن تراكتورسازي با نسف قارشي و السد با فولاد روبه رو مي شوند.  صدرنشين ليگ برتر اصلا حال و روز خوشي در قاره كهن ندارد. شاگردان توني اوليويرا كه اين روزها 

با شكس��ت حريفان به صدر جدول رده بندي صعود كرده اند در ليگ قهرمانان تنها يك پيروزي، يك تساوي و دو شكس��ت دشت كرده اند. همين نتايج موجب شده 
كه قرمزهاي تبريز با چهار امتياز قعر نشين گروه چهارم باشند، نتيجه اي كه اصلا هواداران اين تيم را راضي نمي كند. حالا با اين شرايط بقاي تراكتورسازان در اين 

مسابقات تنها با شكست نسف قارشي امكان پذير است. بازي در تبريز و حضور پرشور هواداران كفه ترازو را به نفع تراكتورسازي سنگين مي كند. بازي رفت دو تيم با 
برتري دو بر يك نماينده ازبكستان به پايان رسيد. در صورتي كه قرمزها سه امتياز خانگي را به دست آورند مي توانند همچنان به صعود اميدوار باشند. در ديگر بازي اين گروه 
الاهلي عربستان ميزبان الاهلي امارات است.  فولاد خوزستان هم وضعيتي مشابه با تراكتور را دارد. اين تيم در گروه سه ليگ قهرمانان فانوس به دست است. سه تساوي و 
يك شكست حاصل تلاش فولادي ها در اين مسابقات بوده و سه امتياز تنها اندوخته آنها به شمار مي رود. فولاد در بازي رفت در اهواز نتوانست از پس السد بربيايد و در 
نهايت تن به تساوي بدون گل داد. اين در حالي است كه حريف امروز آنها تيمي است كه در بازي گذشته خود شش گل به ثمر رسانده. خط حمله السد امشب مي تواند 
دروازه فولاد را بارها با خطر مواجه س��ازد. اسكوچيچ در اين فصل نتوانسته تيم خوبي را به آس��يا ببرد. فولاد آخرين بازي خود را در ليگ برتر با پيروزي پشت سر 
گذاشت و به رده چهارم رسيد. فولادي ها بايد تمام تلاش شان را بكنند تا به السد امتياز ندهند. در غير اين صورت و با توجه به شرايط جدول آنها بايد با ليگ قهرمانان 

خداحافظي كنند. لوكوموتيو تاشكند در خانه از الهلال پذيرايي مي كند. 

امروز تراكتور- نسف قارشي، فولاد - السد
نبرد دو نماينده ايران براي بقا در آسيا

شيوا نوروزي
  ليگ قهرمانان آسيا


